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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din 

data de 29 iunie 2023, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 29 

iunie 2023, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) precum și 

art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 260/23 

iunie 2023, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 66/S/23 iunie 2023. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în cotidienele 

locale „Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să ne 

prezinte prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenţi 22 de consilieri județeni din cei 30 în funcţie, 

lipsind consilierii Fejér Zsolt, Floroian Stelian-Olimpiu, Gáj Nándor, Jakab István-Barna, 

Muntean Felicia-Maria, Opra-Beni Béla, Para János și Váncza Tibor-István, respectiv 

este prezent și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 23 de 

persoane cu drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc.  

 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 22 de consilieri judeţeni în 

funcţie și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 23 de persoane 

cu drept de vot, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean 

Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dna. Vass Mária – director, Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Covasna; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/birourilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului 

de specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 
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Procesul-verbal al şedinţei ordinare festive a Consiliului Judeţean Covasna 

din data de 9 iunie 2023, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului 

Judeţean Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în 

vederea formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 23 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare festive a 

Consiliului Judeţean Covasna din data de 9 iunie 2023. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

Înainte de a vă prezenta proiectul ordinii de zi, în condițiile art. 135 alin. (8) din 

Codul administrativ, vă rog să fiți de acord cu suplimentarea proiectului ordinii de zi 

cu încă un proiect de hotărâre și anume:  

 

Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Județului Covasna cu proiectul 

„Achiziționarea de microbuze electrice pentru elevi în Județul Covasna” la apelul de 

proiecte Pilonul VI. Politici pentru noua generație, Componenta C15. Educație, finanțat 

din fondurile europene aferente Planului Național de Redresare și Reziliență. 

 

Consiliul Județean Covasna, în baza mandatelor primite de la unele unități 

administrativ-teritoriale din județ, a aprobat participarea la apelul de proiecte 

finanțat din cadrul PNRR cu proiectul ”Achiziționarea de microbuze electrice pentru 

elevi în Județul Covasna”, adoptând Hotărârea nr. 89/2023. 

Între timp, termenul limită de depunere a proiectelor a fost prelungit de la data 

de 13.06.2023 până în data de 30.06.2023, iar unele unități adminsitrativ-teritoriale și-

au modificat solicitările inițiale, adoptând hotărâri noi prin care și-au asumat 

amplasarea unei stații de încărcare pentru alimentarea bateriilor microbuzelor 

electrice, în locuri publice, cel târziu până la data de 31.12.2024, respectiv au 

modificat numărul microbuzelor solicitate, cu acest fapt se motivează urgența 

adoptării acestei hotărâri.  

 

Subliniez că Proiectul de hotărâre a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

 

(A sosit doamna consilier Muntean Felicia-Maria. De la această fază a ședinței 

sunt prezenți 24 de persoane cu drept de vot.) 

Supun aprobării plenului propunerea de mai înainte. 

(Suplimentarea ordinii de zi de zi se aprobă cu majoritate simplă. ) 

 

http://www.cjcv.ro/
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Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 24 de voturi s-a aprobat propunerea domnului președinte. 

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre privind mandatarea Spitalului Judeţean de Urgenţă ”Dr. 

Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe pentru întocmirea documentației aferente 

obiectivului de investiții „Construire Complex medical multifuncțional 

cuprinzând Centru de Psihiatrie adulţi şi copii, Centru de Recuperare medicală, 

Centru de Bolnavi cronici, geriatrie și îngrijiri pacienți” în numele și pentru 

Județul Covasna în vederea accesării de fonduri europene nerambursabile de 

către Județul Covasna; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea exercitării dreptului de preemțiune de către 

Județul Covasna prin Consiliul Județean Covasna pentru cumpărarea unui 

imobil, monument istoric, situat în municipiul Târgu Secuiesc, Piața Gábor Áron 

nr. 17, județul Covasna; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de 

Intervenții (DALI) și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de 

investiții „Reabilitare capelă funerară Szentkereszty Stefania”; 

4. Proiect de hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 

194/2021 privind aprobarea devizului general actualizat, a indicatorilor tehnico–

economici actualizate, precum și a cererii de finanțare aferente obiectivului de 

investiție „Reabilitare pod DJ 113 peste râul Olt km 36+301 și modernizare drum 

județean DJ 113 km 35+050 – km 37+397, Bixad – Gara CFR Bixad” pentru 

includerea la finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel Saligny”; 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 38/2017 privind aprobarea Documentației de avizare a 

lucrărilor de intervenție și a indicatorilor tehnico – economici pentru investiția 

„Demolare Pod Metalic existent și construire pod nou peste pârâul Aita la km 

9+951 și reamenajarea intersecției între drumul județean DJ 131 și drumul 

județean DJ 121A, devierea circulației de pe drumul județean DJ 131, cu pod 

provizoriu, localitatea Aita Mare, județul Covasna”; 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea articolului 1 din Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 79/2019 privind asigurarea finanţării pentru categoriile de 

cheltuieli care nu se finanţează de la bugetul de stat prin Programul Naţional de 

Dezvoltare Locală pentru obiectivul de investiție „Demolare pod metalic existent 

și construire pod nou peste pârâul Aita la km 9+951 și reamenajarea intersecției 

între drumul județean DJ 131 și drumul județean DJ 121A, devierea circulației pe 

drumul județean DJ 131 cu pod provizoriu, localitatea Aita Mare, județul 

Covasna”; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare 

pentru obiectivul de investiții  „Modernizare DJ 121G, Brateș - Zăbala” Tronson1 

Km 0+000- km 7+020 (DN13E-Limită intravilan Surcea, L=7,02km) și Tronson2 

Km 11+870 – Km 15+100 (Limită intravilan Tamașfalău – Linia de cale ferată 404 

Brașov-Brețcu, intravilan Zăbala, L=3,23km); 
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8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de 

proiectare pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 103E km 0+000- km 

16+210 și DJ 131 km 9+235-km 22+830”  Tronson DJ103E Km 0+000 - km12+450 

(DN13E- LIMITĂ INTRAVILAN BELIN); 

9. Proiect de hotărâre privind acceptarea ofertei de donație a imobilului identificat 

prin Cartea Funciară nr. 24976 Malnaș; 

10. Proiect de hotărâre privind îndreptarea unei erori materiale în Hotărârea 

Consiliului Județean Covasna nr. 53/2023 pentru modificarea anexei nr. 1b la 

Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 127/2022 privind alocarea unor sume 

din bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea unor programe sportive 

în baza prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările 

și completările ulterioare; 

11. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean 

Covasna nr. 134/2017 privind înființarea și componența Comisiei pentru 

protecția copilului Covasna; 

12. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 118/2022 privind aprobarea Organigramei şi a Statului de 

funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Covasna; 

13. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 76/2023 privind aprobarea Organigramei și Statului de 

funcţii ale Muzeului Naţional Secuiesc - Székely Nemzeti Múzeum; 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Județului Covasna cu proiectul 

„Achiziționarea de microbuze electrice pentru elevi în Județul Covasna” la 

apelul de proiecte Pilonul VI. Politici pentru noua generație, Componenta C15. 

Educație, finanțat din fondurile europene aferente Planului Național de 

Redresare și Reziliență; 

15. Raport privind activitățile desfășurate de către Direcţia Generală de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Covasna, în anul 2022; 

16. Planul Strategic Anual al Autorității Teritoriale de Ordine Publică Covasna, 

pentru anul 2023; 

17. Diverse 

- Informarea scrisă a domnului președinte Tamás Sándor cu privire la 

efectuarea a trei zile de concediu de odihnă în perioada 12-14 iunie 2023,  

- Informarea scrisă a domnului vicepreședinte Henning Laszlo-Ianos cu 

privire la efectuarea a patru zile de concediu de odihnă începând cu 30 iunie 

2023,  

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, toate proiectele de hotărâri 

au fost avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 
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Cu 24 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 4, 5, 7, 8, 10, 11, 12 

și 13 este necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 2, 3, 6 și 14 este necesar 

votul majorităţii consilierilor în funcție.  

- pentru adoptarea proiectului de hotărâre de la punctul 9 este necesar votul a 

2/3 din numărul total al consilierilor în funcție 

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

mandatarea Spitalului Judeţean de Urgenţă ”Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe 

pentru întocmirea documentației aferente obiectivului de investiții „Construire 

Complex medical multifuncțional cuprinzând Centru de Psihiatrie adulţi şi copii, 

Centru de Recuperare medicală, Centru de Bolnavi cronici, geriatrie și îngrijiri pacienți” 

în numele și pentru Județul Covasna în vederea accesării de fonduri europene 

nerambursabile de către Județul Covasna; 

 

Dacă vă amintiți, acum doi ani de zile am primit bani din bugetul național ca să 

cumpărăm un teren. Era vorba despre terenul societății noastre pe care l-am cumpărat 

în vederea înființării unui Complex medical multifuncțional. 

Noi aveam această dorință, dar desigur solicitarea a venit din partea mandatarea 

Spitalului Judeţean de Urgenţă ”Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe. 

Acum am ajuns în faza în care trebuie începută întocmirea unei documentații, 

pentru că urmează ca în cadrul Programului Operațional Regional să fie fonduri și noi 

dorim să le accesăm. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 
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În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea 

conform proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea exercitării dreptului de preemțiune de către Județul Covasna prin Consiliul 

Județean Covasna pentru cumpărarea unui imobil, monument istoric, situat în 

municipiul Târgu Secuiesc, Piața Gábor Áron nr. 17, județul Covasna; 

 

Este vorba despre clădirea în care funcționează Banca Comercială Română 

Sucursala din Târgu Secuiesc din buricul târgului, din centrul orașului, pe care vor să o 

vândă și prețul de vânzare este destul de accesibil. 

În clădirea respectivă am dori să extindem cursurile de educație culturală 

permanentă, precum și a celor din domeniul formării profesionale a adulților și în 

municipiul Târgu Secuiesc.  

Având în vedere că clădirea respectivă este monument istoric și face parte din 

centrul istoric al orașului Târgu Secuiesc, avem drept de preemțiune și dorim să ne 

exercităm acest drept. 

Desigur o să urmeze o expertiză, după aceea negociere etc. dar primul lucru este 

exercitarea dreptului de preemțiune.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții (DALI) și a indicatorilor 

tehnico – economici pentru obiectivul de investiții „Reabilitare capelă funerară 

Szentkereszty Stefania”; 

 

Baroneasa Szentkereszty Stefánia a ctitorit primul orfelinat din județ, exact acum 

150 de ani, în data de 12 octombrie 1873 și cu această ocazie o să organizăm și un 

eveniment, dar dorim să renovăm în totalitate capela funerară. 

Baroneasa este înmormântată în capelă și capela este în proprietatea județului 

din incinta Centrului de zi pentru copilul neglijat, abuzat din Târgu Secuiesc. 

Capela funerară are 60 m2 , deci nu este o clădire mare.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 
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Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

completarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 194/2021 privind aprobarea 

devizului general actualizat, a indicatorilor tehnico–economici actualizate, precum și a 

cererii de finanțare aferente obiectivului de investiție „Reabilitare pod DJ 113 peste râul 

Olt km 36+301 și modernizare drum județean DJ 113 km 35+050 – km 37+397, Bixad – 

Gara CFR Bixad” pentru includerea la finanțare prin Programul Național de Investiții 

„Anghel Saligny”;  

 

Contractul de finanțare este încheiat, contractul de execuție pentru proiectare și 

execuție este semnat, însă trebuie să punem de acord și cu ministerul care finanțează 

lucrările prin Programul „Anghel Saligny”, adică trebuie să corelăm datele înscrise în 

indicatorii tehnico-economici cu datele din Devizul General.  

Mai exact, Ministerul de resort solicită de la noi două anexe semnate și de 

secretarul general al județului și acum trebuie să adoptăm din nou anexele.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 38/2017 privind 

aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de intervenție și a indicatorilor tehnico 

– economici pentru investiția „Demolare Pod Metalic existent și construire pod nou 

peste pârâul Aita la km 9+951 și reamenajarea intersecției între drumul județean DJ 131 

și drumul județean DJ 121A, devierea circulației de pe drumul județean DJ 131, cu pod 

provizoriu, localitatea Aita Mare, județul Covasna”; 
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Investiția este în derulare, am avut probleme la sfârșitul săptămânii trecute cât 

viiturile au luat podul provizoriu pe lângă gospodăriile oamenilor și au distrus și 

forajele care au fost executate pentru stâlpii podului. 

Podul provizoriu a fost deja refăcut, deci se poate circula peste.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea articolului 1 din Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 79/2019 

privind asigurarea finanţării pentru categoriile de cheltuieli care nu se finanţează de la 

bugetul de stat prin Programul Naţional de Dezvoltare Locală pentru obiectivul de 

investiție „Demolare pod metalic existent și construire pod nou peste pârâul Aita la km 

9+951 și reamenajarea intersecției între drumul județean DJ 131 și drumul județean DJ 

121A, devierea circulației pe drumul județean DJ 131 cu pod provizoriu, localitatea Aita 

Mare, județul Covasna”; 

 

Este vorba despre contribuția Consiliului Județean Covasna în valoare de 446 mii 

de lei, la care se adaugă finanțare din PNDL. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru obiectivul de investiții  

„Modernizare DJ 121G, Brateș - Zăbala” Tronson1 Km 0+000- km 7+020 (DN13E-Limită 

intravilan Surcea, L=7,02km) și Tronson2 Km 11+870 – Km 15+100 (Limită intravilan 

Tamașfalău – Linia de cale ferată 404 Brașov-Brețcu, intravilan Zăbala, L=3,23km); 
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Programul nu permite să reabilităm drumul în interiorul comunei până nu este 

construit și pus în funcțiune sistemul de apă și canalizare care cade în sarcina primăriei.  

Primăria comunei Zăbala a câștigat un proiect pentru înființarea sistemului de 

apă și canalizare, dar până când lucrările nu sunt finalizate, noi în interiorul comunei 

nu avem posibilitatea de a reabilita drumul județean, numai în afara localității. 

În primul rând între Brateș-Telechia și Surcea 7 km și 3,3 km între limita 

intravilan Tamașfalău și linia de cale Zăbala. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre împreună cu completarea făcută și prezentată 

în comisiile se specialitate.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru obiectivul de investiții 

„Modernizare DJ 103E km 0+000- km 16+210 și DJ 131 km 9+235-km 22+830”  Tronson 

DJ103E Km 0+000 - km12+450 (DN13E- LIMITĂ INTRAVILAN BELIN); 

 

Am câștigat prin Programul „Anghel Saligny” finanțare și pentru această 

investiție, trebuie să adoptăm documentația, după care urmează să înaintăm pentru 

aprobare.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

acceptarea ofertei de donație a imobilului identificat prin Cartea Funciară nr. 24976 

Malnaș; 
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În localitatea Malnaș Băi am cumpărat cu ani în urmă împreună cu Comuna 

Malnaș hotelul, pentru care am câștigat un program de reabilitare și modernizare de la 

Compania Națională de Investiții și acum am ajuns să clarificăm situația juridică a 

terenurilor am descoperit că Spitalul Județean de Urgență are un teren de 2.353 m2 în 

mijlocul proprietății noastre și această proprietate urmează să fie donată Județului 

Covasna.  

Nu se știe cum a ajuns acest teren în proprietatea Spitalului Județean de Urgență. 

Szász István-Endre: Eu știu! 

Pe vremuri acolo a fost un centru de tratament și este vorba despre terenul pe 

care se afla acest centru. Clădirea s-a prăbușit de cca. 25 de ani.  

Este vorba de terenul chiar din spatele hotelului, dintre terenul de sport și hotel. 

Era o clădire foarte frumoasă acolo. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Mai sunt și alte terenuri în curs de identificare. 

Henning Laszlo-Ianos: Sunt încă vreo trei terenuri pe care le vom prelua de la 

Spital.  

 

Tamás Sándor: Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi 

completări, probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

îndreptarea unei erori materiale în Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 53/2023 

pentru modificarea anexei nr. 1b la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 

127/2022 privind alocarea unor sume din bugetul local al Județului Covasna pentru 

finanțarea unor programe sportive în baza prevederilor Legii educației fizice și 

sportului nr. 69/2000, cu modificările și completările ulterioare; 

 

Rog pe domnul Secretar general al Județului să ne explice din ce constă eroarea. 

Sztakics István-Attila: La o modificare a hotărârii inițiale din greșeală 

denumirea unei anexe a fost schimbată și prin urmare, practic, o anexă a rămas fără 

hotărâre.  

Acum încercăm să rectificăm această eroare, care evident este o eroare de 

dactilografiere, deci nu s-a dorit niciodată scoaterea din vigoare a anexei respective, de 

aceea este nevoie să facem această rectificare.  
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Tamás Sándor: Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct 

aveţi completări, probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 134/2017 

privind înființarea și componența Comisiei pentru protecția copilului Covasna; 

 

Este vorba despre o schimbarea de nume a unui membru supleant.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul douăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 118/2022 

privind aprobarea Organigramei şi a Statului de funcţii ale Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul treisprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 76/2023 

privind aprobarea Organigramei și Statului de funcţii ale Muzeului Naţional Secuiesc - 

Székely Nemzeti Múzeum; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patrusprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea participării Județului Covasna cu proiectul „Achiziționarea de 

microbuze electrice pentru elevi în Județul Covasna” la apelul de proiecte Pilonul VI. 

Politici pentru noua generație, Componenta C15. Educație, finanțat din fondurile 

europene aferente Planului Național de Redresare și Reziliență; 

 

Este vorba despre proiectul European de achiziționarea de microbuze electrice 

pentru elevi în Județul Covasna, la care vor fi parteneri 36 de localități plus Județul 

Covasna. Aceste consilii locale deja au adoptat hotărâri în acest sens. Conform 

Ghidului, Consiliul Județean este abilitat să depună proiectul și valoarea totală a 

proiectului este de 35.897.922,34 lei pentru achiziționarea a acestor autobuze electrice.  

Proiectele se pot depune cel târziu până mâine orele 17,00.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cincisprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul privind 

activitățile desfășurate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Covasna, în anul 2022; 
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Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul șaisprezece al ordinii de zi avem cuprins Planul Strategic Anual al 

Autorității Teritoriale de Ordine Publică Covasna, pentru anul 2023; 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt. 

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul șaptesprezece al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

 

Vă consult dacă aveți probleme de discutat  în cadrul punctului Diverse? 

Szöllösi Tamás: Profit de ocazie și vă invit în weekend la zilele Municipiului 

Târgu Secuiesc, unde puteți alege din mai mult de 100 de programe. 

Vă așteptăm cu mare drag! 

Tamás Sándor: Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt. 

Doresc să informez plenul Consiliului Județean Covasna că am efectuat trei zile 

de concediu de odihnă în perioada 12-14 iunie 2023. 

Henning Laszlo-Ianos: Eu la fel doresc să informez plenul că voi efectua patru 

zile de concediu de odihnă începând cu 30 iunie 2023. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 


